
FÆLLESBESTYRELSEN FOR SINDING/ØRRE MIDTPUNKT 

Onsdag den 04.06.2025 kl. 17.00 
 

Dagsordenpunkt Referat 
Ordstyrer: Kristina Kaspersen  

Deltagere Betina Sjøgaard, Jørgen Risum, Kristina Kaspersen, Malene 
Lindberg Merete O. Sørensen, Nicholaj Grønkjær, Pia Sas, 
Majbritt Larsen  
Fraværende: Addie Holm, Jennemie Meindertsma Mølby, 
Christen Romvig 

Øvrige brugere  

Fællespunkter for 
Hvepsereden/Midgaarden og skolen 

Implementering af Herning kommunes Børne-og Ungepolitik 2023-27. Vi 
markerer punkterne på dagsordenen for at synliggøre, at vi arbejder med de 
overordnede mål:   

- Dannelse og deltagelse i fællesskaber: BLÅ  
- Leg, læring og sundhed for alle: GRØN  
- Forældre og netværk som positive rollemodeller: LILLA 

 
Evaluering af Wild-westdagen torsdag den 15.05.24. Det var en 
god eftermiddag. Fint, at FB havde synlige veste på. Dejligt, at 
alle børn fra den samlede daginstitution er sammen og 
Midgaarden kommer på besøg i Sinding. Tidsintervallet for 
børnehavebørnenes deltagelse i skolen er passende  
Fint, at forældrene kommer kl. 14.00. 
Unikt, at Støtteforeningen er med til at donere pølser og brød. 
  
Vi taler ind i et arrangement september 2026, som vi har haft 
det før. Temaet besluttes senere evt. med hjælp fra MED-
udvalget. 
 
Fælles personalemøde kommende skoleår med 
Fællesbestyrelsen. – (Arbejde med legepladsen). Der 
nedsættes et udvalg omkring aftenen: Betina, Kristina, Malene, 
Merete og Majbritt 
 

  

Hvepsereden/Midgaarden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Børn og personalesituationen.  
Der kommer nye børn i Vuggestuen. Der er afholdt møde med 
medarbejderne i afdeling Midgaarden, så der laves en 
procesplan vedr. dette. 
 
Information fra BL. Der er kommet ny dagtilbudsleder som er 
startet den 1.juni. Hun hedder Marianne Rahbek og har 
tidligere været ansat i Holstebro Kommune. 
Dagtilbudskonference for nøglepersoner, ledelse og bestyrelse 
de sidste to dage.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 
 

Der er netop udarbejdet en kvalitetsrapport vedrørende 
kvaliteten i udvalgte daginstitutioner i hele landet.  
Der blev talt om, hvordan personalet bør være der for 
børnene.  
Fokus på, at børnene er trygge ved de voksne, og at personalet 
har noget for med børnene.  
 
Støtte til projekter i Skibbild/Nøvling – legehuse!  
Opslag på FB vedrørende muligheden for at søge penge i 
sognet.  
Udvalg nedsættes til at lave en fondsansøgning. Kristina skriver 
en fondsansøgning. 
 
Førskolebørnene er sendt afsted i skolen. Børnene trængte til 
at komme videre. 
Der har været mange spændende arrangementer for 
førskolebørnene, 1-1-2 dag, Forårskoncerten, Wild-West dag, 
mm. 
Vuggestuen I Midgaarden har stor tilgang af nye børn. 
Der er 19 børnehavebørn i Midgaarden og 15 børn i 
Hvepsereden. 
Ny struktur i børnehaven afdeling Midgaarden starter i august. 
 

Skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Børn og personalesituationen.  
Vi siger farvel til 2 børn, der skal i overbygningen og goddag til 
2-3 nye børn i Kahytten efter sommerferien. 
Hvis vi får 3 nye børn, betyder det ansættelse af 
pædagogmedhjælper. 
 
 
Gennemgang af Folkeskolens Kvalitetsprogram initiativ nr. 33 
og Trivselskommisionens anbefalinger, udkommet den 
25.02.25.   
 
Den samlede rapport fra Trivselskommissionen kan findes her: 
Trivselskommissionens anbefalinger er klar | Børne– og 
Undervisningsministeriet  
 
 
Kort orientering: 
Som et led i Folkeskolens Kvalitetsprogram initiativ nr. 33 er 
Trivselskommisionens anbefalinger udkommet den 25.02.25.   
Rapporten findes i en lang udgave og i en pixi-udgave. Jeg har 
vedlagt pixi-udgaven, som er den hurtige vej til overblikket. 
Heri finder I:  
  
Kommissionens forståelse af trivsel: Man trives, når man 
overordnet set er glad for sit liv. Man trives, når man kan 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

udvikle sig, udfolde sine evner samt indgå i og bidrage til 
fællesskaber. Man kan trives, selvom man 

• oplever perioder med modgang og udfordringer. Det 
afgørende er, at man kan håndtere sådanne perioder  
  

• Et kortfattet statusbillede på børn og unges trivsel  
  

• Overblik over samfundstendenser med betydning for 
statusbilledet  
  

• I alt 35 anbefalinger indenfor disse 8 temaer  
 

-  Nyt sprog for trivsel  
-  Et balanceret digitalt liv  
-  Karakterdannelse og myndiggørelse  
-  En tidssvarende pædagogisk praksis  
-  Fællesskaber i fritiden   
-  Krop og bevægelse  
-  Tidlig og rettidig indsats  
-  Forældreskab anno 2025  
  
Den samlede rapport fra Trivselskommissionen kan findes her: 
Trivselskommisionens anbefalinger er klar | Børne– og 
Undervisningsministeriet 
 
Timefordelingsplanen gennemgås og drøftes. 
 
Besøg af teatertrup med fokus på Verdensmålsgavlen. 
Forestilling fredag den 12.09.25 kl. 12.20. 
 
Nye tiltag i 2025 – 26: Tværfaglige uger – uge 44 – 48. Vores 
ønske er, at flere børn ”kommer i priviligerede positioner” i 
forhold til at gå i skole.  
Vi lader os inspirere af Kahytten og deres tværfaglige bånd. Vi 
vil gerne nå nogle af de børn, der synes skoledagen er svær. Vi 
kommer til at lære af de erfaringer. 
 
 
Der har lige været afholdt behovssamtaler for børnegruppen. 
Bestyrelsen bakker op om formen. 
Vi ser ind i afslutningen af skoleåret. 6.klasse er i et vadested, 
og det kan være svært for dem, at de skal et nyt sted hen og 
skal afslutte skoleåret her. 
5.-6.klasse har været i Bornholm, og det var en fabelagtig tur. 
Børnene lærte hele tiden, selv om det var anderledes læring 
hele ugen. 
Jannie har haft 0.klasse med på besøg i Kirken. Det var en 
succes. 
Kahytten tager afsted på lejrskole den 23.juni. 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2025/feb/250225-trivselskommissionens-anbefalinger-er-klar


 

Nyt fra formanden Ingen har deltaget i samrådsmødet denne gang. Mødet faldt 
sammen med skolefesten. 
Kristina og Nicholai, Berit, Merete og Majbritt har været afsted 
til arrangementet: ”En skole, der kan mere for flere.”  En 
fantastisk dag i Huset no7, hvor elevernes, lærernes, 
forældrenes perspektiver blandt andet blev repræsenteret. 
Der blev drøftet overgange mm.  
Kristina taler ind i, at vi som institution er langt i forhold til 
mange af de tiltag, der blev talt om og at vi prøver nyt af, for at 
flere børn kan lykkes. 
Kristina taler ind i at alt det positive, vi oplever på skolen – 
dette narrativ skal ud til befolkningen i området. 
 

Evt. Nicholai har besøgt Kahytten, og det trænger til en kærlig hånd 
mht. maling og projektoren skal flyttes. Dette tager TSM sig af. 
Vi taler om muligheden for, at 
Fællesbestyrelsen/Støtteforeningen kunne reservere en dag til 
at hjælpe med opgradering af malerprojekter. 
 
Køleskabene i fællesrummet og i SFO trænger til en kærlig 
hånd.  
Forslag om, at forældrene til børn i 0.-1. kl. tager køleskabet i 
SFO og forældre til børn i 2.-3.kl. skiftes til at rengøre 
køleskabene.  
Det kan tages op på forældremødet i august/september. 
  

Punkter til næste møde:  

Næste møde DET NYE SKOLEÅR! 

Mødeaktivitet:  
Onsdag d. 13.08 Fællesbestyrelsesmøde 1 kl. 17.00 - 
19.00 
 
Tirsdag d. 16.09 Fællesbestyrelsesmøde 2, kl. 17.00 – 
19.00 
 
Mandag d. 27.10 Fællesbestyrelsesmøde 3, kl. 17.00 – 
19.00 
 
Tirsdag d. 02.12 Fællesbestyrelsesmøde 4 kl. 17.00 - 
19.00 
 
Onsdag den 14.01 Fællesbestyrelsesmøde 5 kl. 17.00 – 
19.00 
 



Torsdag d. 26.02 Fællesbestyrelsesmøde 6 kl. 17.00 – 
19.00 
 
Tirsdag d. 14.04 Fællesbestyrelsesmøde 7, kl. 17.00 – 
19.00 
 
Mandag d. 18.05 Fællesbestyrelsesmøde 8 kl. 17.00 – 
19.00 
 
Onsdag d. 24.06 Fællesbestyrelsesmøde 9 kl. 17.00 – 
19.00 

 

 

 

Underskrifter  
 
 

 

 


